
 

Mondelinge vragen Beter voor Rijswijk voor Forum Stad van 12 maart 2024. 

In de Schip worden regelmatig rommelmarkten georganiseerd. Die markten trekken veel 

bezoekers en veroorzaakt ook parkeeroverlast. Verder blijkt dat standhouders van deze 

markten veel afval dumpen op het parkeerterrein. Bij evenementen elders worden er bij de 

organisatie afspraken gemaakt dat standhouders hun eigen afval mee terugnemen of dat zij 

zorgdragen dat er afvalcontainers worden gehuurd waarin men afval kan deponeren. 

Omringende organisaties zoals Reflex, ABA en Lambertink hebben hier afspraken over 

gemaakt met afvalverwijderaars. 

Beter voor Rijswijk heeft de volgende vragen: 

Is het juist dat de Gemeente Rijswijk het achtergelaten afval van rommelmarkten voor 

rekening van de inwoners komt weghalen? De gemeente haalt het achtergelaten afval op.  

Zo ja, vind u dat redelijk, juist omdat de reinigingsrechten in Rijswijk al erg hoog is?  

Bent u bereid, op zeer korte termijn afspraken te maken met de organisatoren van dergelijke 

evenementen om hier ook met de gemeente of afvalverwerkers afspraken over te maken.  

Zo nee, waarom niet? - 

Bent u bereid handhaving (in burger) in te zetten om de verantwoordelijke organisatie en/of 

overtreders te verbaliseren indien regels voor het dumpen van afval niet worden nageleefd? 

Zo nee, waarom niet? - 
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Beantwoording van de vragen: 

Is het juist dat de Gemeente Rijswijk het achtergelaten afval van rommelmarkten voor 

rekening van de inwoners komt weghalen?  

De gemeente haalt het achtergelaten afval op wanneer dit is achtergebleven. Op het moment 

dat er grote hoeveelheden afval worden aangetroffen, dan ruimen wij dat te allen tijde op. Wij 

kennen geen reinigingsrecht binnen onze gemeente en heffen dit dan ook niet. Bedrijfsafval wordt 

ook niet door de gemeente ingezameld, dit dient een bedrijf/ ondernemer zelf te organiseren.  

Zo ja, vind u dat redelijk, juist omdat de reinigingsrechten in Rijswijk al erg hoog is?  

Daarnaast kunnen we ook onze beleidslijn hanteren waar  de opruimkosten van het afval, 

wanneer deze zijn te herleiden naar een overtreder, worden verhaald op de overtreder 

Bent u bereid, op zeer korte termijn afspraken te maken met de organisatoren van dergelijke 

evenementen om hier ook met de gemeente of afvalverwerkers afspraken over te maken.   

In de Sporthal de Schilp worden meerdere edities van een vlooienmarkt gehouden door het 

jaar heen. Hiervoor worden evenementenvergunningen (en omgevingsvergunningen) 

aangevraagd en verleend. In de vergunningen worden voorschriften opgenomen waaraan de 

organisator zich dient te houden. In de vergunning die voor dergelijke activiteiten worden 

afgegeven staat opgenomen dat de sporthal en het parkeerterrein in nette staat en schoon 

moeten worden achtergelaten en dat hierop voortdurend toezicht dient te worden houden. Het is 

aan de organisator zelf om te bepalen hoe hij aan deze voorwaarde uitvoering geeft.  

Zo nee, waarom niet?  – nvt - 

Bent u bereid handhaving (in burger) in te zetten om de verantwoordelijke organisatie en/of 

overtreders te verbaliseren indien regels voor het dumpen van afval niet worden nageleefd? 

Er is reeds contact geweest met de organisator waarbij hij gewezen is op zijn plicht om het 

afval op te ruimen. Het team handhaving (boa’s) zal erop toezien bij de volgende edities van 

14 april, 5 mei en 2 juni 2024 dat de voorwaarden van de vergunning worden nageleefd. 

Mocht dit niet het geval zijn dan zal hiertegen worden opgetreden.  

Zo nee, waarom niet?  – nvt - 

 


